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    Začiatok mesiaca je spojený so Sviatkom všetkých svätých. 
Ako každoročne sme si uctili našich príbuzných, ktorí už nie sú 
medzi nami, návštevou cintorínov, veď 1. november patrí 
spomienke na nich. 

     K môjmu pracovnému vyťaženiu v rámci bežnej agendy sa 
pridalo aj súdne pojednávanie, stretnutie s právnikmi, riešenie
uhryznutia ďalším psom, rušenie nočného kľudu a na stole mi 
skončilo aj veľké vrecko so starými parketami ako dôkazový 
materiál podnetu na pálenie nebezpečného odpadu. Chcem 
sa poďakovať zložkám, ktoré mi posúvajú všetky tie trestné 
oznámenia, aby som nezabudol čo všetko občan sleduje. Ako 
hovorí môj kamarát ,, v oku iných vidíme triesku a vo 
vlastnom nám brvno nevadí.“ Naplánoval som aj stretnutie 
poslancov a právnika, na ktorom boli oboznámení s ďalším 
možným postupom finančného vysporiadania sa v rámci 
Domu kultúry. Mal som poradu s riaditeľmi našich škôl. 
Rozprávali sme sa najmä o financovaní školstva a o rezervách, 
ktoré vieme použiť. Tento mesiac priniesol aj smútok do 
niekoľkých rodín, ktorým navždy odišli blízki, a tak sme sa 
viackrát stretli aj na cintoríne. 

     Potešila ma informácia o spustení pitnej vody do novo-
postavených domov, čo bol beh na dlhé trate. Príprava rozpoč-
tu zabrala dosť času a vysporiadať sa s novými skutočnosťami 
nie je jednoduché. Z tohto dôvodu viackrát zasadala finančná 
komisia. Tiež som sa zúčastnil viacerých zasadnutí kultúrnej 
komisie, kde sa rokovalo o pripravovaných podujatiach do 
konca roka 2023. 
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     Na rokovaní so starostami celej doliny sme diskutovali na 
mnoho tém, ale hlavne ako najmenej finančne zaťažiť 
peňaženky občanov. Situácia vôbec nie je jednoduchá. Keď 
chceme fungovať a zabezpečiť všetky služby, školstvo, odpady,
sociálnu výpomoc s opatrovateľskou službou, je potrebné 
zvažovať všetky príjmy, z ktorých to budeme financovať. 
Niekoľko rokovaní na Spoločnom úrade v Novákoch prinieslo 
dohodu na ďalšom fungovaní tohto úradu, ale hlavne 
možnosti, kde šetriť bez dopadu na jeho funkčnosť. 

     Rozlúčili sme sa s dlhoročnou kolegyňou, ktorá išla po 33 
odpracovaných rokoch na našom obecnom úrade do dôchod-
ku. Za môjho 9 ročného pôsobenia ako starostu bolo treba 
nahradiť spolu 7 pracovníkov, čo v dnešnej dobe nie je vôbec 
jednoduché. Na konci mesiaca sa ochladilo a videli sme aj 
prvý sneh. Vianočná výzdoba v obci bude trošku vynovená 
a doplnená. Budem rád, keď poteší aj Vás... 

Prajem Vám všetkým pokojnú adventnú atmosféru a teším sa 
na naše stretnutia na predvianočných akciách…

                                                                                   R.Š.


